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Interpellation till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande

I Torups samhälle byggs just nu en gång och cykelväg utmed Kvarnvägen och in 

bakom hyreslägenheterna som sedan mynnar ut vid fiket. Tanken borde ju då vara 

att man ska använda gång och cykelvägen från skolan och förskolan bort till 

Kvarnvägen och sedan fa den nya GC vägen bort bakom fiket och sedan ta sig 

över den nya säkrare järnvägsövergången. Många skolbarn bor på den andra 

sidan järnvägen, en ny GC väg kommer dock som vi ser det inte avhjälpa själva 

problemet. Det finns väldigt få både barn och vuxna som kommer att välja en 

längre omväg för att komma till hemmet. I en tid då vi sparar in pengar på våra 

barn och unga och ej uppfyller lagkrav på flera områden, är det verkligen läge att 

anlägga en "onödig" GC väg? Skulle det läggas pengar på något, så vore det att 

säkra järnvägsövergången på Kvarnvägen. Redan 2017 gjorde vi i 

Sverigedemokraterna en skrivelse kring detta, kommunen har satsat många 

miljoner kronor på ytlig utsmyckning av Torups centrum, men järnvägsövergången 

på Kvarnvägen är fortfarande fullständigt livsfarlig och många skolbarn passerar 

där dagligen. Det är inte en fråga om något händer utan när.

SA



Bifogade bilder visar vidare hur det rasat ner och blivit stora hål i "väggen" på det 

som man byggt upp cykelvägen med. På en bit ser det ut som att man har satt upp 

stora legobitar.

Mot bakgrund av ovanstående

- Vad blir slutnotan för den nya GC vägen i Torup utmed kyrkvägen för 

kommunen?

Stina Isaksson
Johnny Winther 2020-01-20
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